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Formandens beretning, 2023 

 
Kære Generalforsamling 
 
Tak for fremmødet.  
 
Jeg skal hermed orientere jer om de væsentligste ting, der er sket på Højene i det forgangne år: 
 
På sidste års generalforsamling var der – som nogen måske husker – kun ét forslag. 
 
Forslaget lød på, at der skulle etableres et udendørs bordtennisbord på de grønne arealer. Forslaget 
blev vedtaget og blev ført ud i livet i dette forår. Bordtennisbordet er populært blandt børnene og 
bliver benyttet meget. 
 
Derudover er det i år, at håndbogen Bevar Mig Vel, som første gang blev udgivet i 1997, er blevet 
ajourført. I Bevar Mig Vel er der nu opdaterede informationer om bl.a. vedligeholdelse af vores 
rækkehuses murværk. Meget af det er almindelig viden for folk, der har boet her i årtier, men med 
håndbogen er erfaringerne lagret til brug for kommende beboere.  
 
En række grundejere har bidraget med tekst til håndbogen – og der er med hjælp fra Vejlby Risskov 
Lokalhistoriske Arkiv blevet tilføjet fotos fra 1970’erne.  
 
Det var spændende at ajourføre håndbogen, men også tidskrævende, så det var dejligt at kunne sætte 
et punktum for ajourføringsprojektet, da den færdige udgave af håndbogen blev runddelt i alles 
postkasser en aften i starten af oktober. Velkomstudvalget sørger fremover for at udlevere et 
eksemplar, hver gang en ny nabo flytter hertil. 
 
Vi har i Bestyrelsen holdt en række bestyrelsesmøder (5 stk.) – på møderne drøfter vi de hen-
vendelser, som vi løbende modtager fra beboere, ligesom vi iværksætter og koordinerer nye tiltag i 
foreningens interesse. Der laves ved hvert møde et beslutningsreferat med korte beskrivelser af, hvad 
vi har vendt. Alle med interesse for lokalområdet er velkomne til at stille op til bestyrelsen eller evt. 
blot melde sig til et af foreningens udvalg.  
 
Aktivitetsudvalget har traditionen tro arrangeret en række aktiviteter, hvoraf jeg bl.a. kan nævne: 
 
Der var en velbesøgt fastelavnsfest, hvor grundejerforeningen stod for indkøb af tønder, slik og 
fastelavnsboller. 
 
Der var vores arbejdslørdag, hvor vi sammen fik ryddet op i fællesskuret og reparerede/rengjorde 
en række småting i området, og hvor der var en oppustelig hoppeborg til børnene. 
 
I september var der for andet år i træk et loppemarked på Højene. Det var en dejlig solrig søndag, 
hvor man på alle vores tre veje kunne gå rundt ved opstillede boder og finde gode sager til lave priser.  
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Det var igen i år et arrangement med stor opbakning - husk, at grundejerforeningen gerne yder støtte 
til sociale arrangementer, hvis det ønskes. Det er et af formålene med vores grundejerforening. 
 
Grundejerforeningen har igen i år et stort antal betalende medlemmer, og udstyret i vores fælles 
skur – stole, borde og ikke mindst vores trailer – bliver flittigt benyttet af medlemmerne. Det er 
glædeligt.  
 
Afslutningsvis skal jeg ikke undlade at nævne, at der i disse uger opsættes 'Nabohjælp'-skilte for 
enden af alle tre veje (Skodshøjens er oppe, og de to andre følger snarligt). Der er allerede mange 
grundejere, der har tilmeldt sig nabohjælpsordningen.  
 
Med disse ord afslutter jeg min beretning. Tak for lydhørheden. 
 
 
 
 

Ulrik Grønborg, formand 

Fredensbjergparkens grundejerforening 
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